



Welcome to the 2024 Signatures Handmade Market! Here are a few details about the show that will be helpful to you during the weekend.

Set-Up

Today from 8 a.m. to 8 p.m. Tomorrow 8 a.m. to 9:30 a.m. All booths must be ready for opening at 10 a.m. **Thursday morning move-ins will not be permitted.**

Show Hours

Thursday and Friday 10 a.m. to 9 p.m., Saturday 10 a.m. to 6 p.m. and Sunday 10 a.m. to 5 p.m.
Please be on time and wear your exhibitor badge; the public is anxiously waiting to meet you!

Building Access for Exhibitors

The building will be open at 8 a.m. on Thursday and at 9 a.m. on Friday, Saturday & Sunday. Early access to the hall will be through the main or back entrances only. Restocking must be done through the back (East) doors only and in the morning before the show opens.

Admission Prices

General admission is \$8.00, Senior admission (65+) is \$6 and ages 17 and under are free. On Thursday after 5pm, we are offering 50% off admission. Complimentary
Free re-admission is available at the Re-admission Desk at the show exit.

Show Entrance

There is only one entrance by the admission area.

Exhibitor Smoking Area

There is a designated smoking area outside with receptacles near the front entrance of the Aberdeen Pavilion. We ask that you refrain from going to smoke at the back of the Aberdeen Pavilion.

Exhibitor Badges and Will-Call

If you're unable to give badges to staff prior to show opening, or if you have staff coming in during show hours, please leave their badge(s) at the admissions area before show opening.

Gift Certificates Giveaways!!!

Over the 4 days of the show, we will be having many daily draws where customers can win Gift Certificates to shop at the show! **You are to accept these as cash for purchases only.** The gift certificates have no cash value to anyone but exhibitors. You will not give back change to the customer.

Example: Customer purchases a \$20 item and presents a \$25 gift certificate to pay, you do not give the customer \$5 back. We want the winning customer to spend all the money at the show. It is an opportunity for you to upsell, so the customer uses all the certificate dollars by buying more and paying the difference with actual currency or method of payment.



Exhibitors who accept gift certificates must redeem them for actual currency at the admission desk before 4:30pm on Sunday, October 20th. We have a sample copy of the certificate if you wish to see it at registration.

Café

There is a small café operated by Boccato Gelato & Crepes at the back of the show. There are also many restaurants located in Lansdowne Park.

Tear-down and Move-Out Procedures – VERY IMPORTANT

Entrances on the North, South and East sides only will be used to move-out. You cannot park your vehicles at the entrances while you are tearing down. Leave these spaces accessible for people ready to go. Move out through the front doors is not permitted.

Tear-down and move-out begins **after** the show closes at 5 p.m. on Sunday, October 20th. Exhibitors are not permitted to start loading out any stock, empty containers, etc. before the show closes to the public and before the aisle carpet has been rolled up. Load-out procedures are as follows:

- Dismantle your booth completely and pack your goods for transport. Leave these items in the floor area of your booth.
- Report to the admission desk to receive your **MOVE-OUT** ticket. This ticket will allow you access to Lansdowne Park. Vehicles without a move-out ticket will not be allowed to drive on site Sunday night.
- Retrieve your vehicle.
- Once your vehicle is at the load-out entrance, you may take a dolly to your booth.
- Load your vehicle as quickly as possible.
- Move your vehicle from the load-out entrance.

A limited number of dollies will be available; you may use one to load your goods into your vehicle, but you may not use a dolly to tear your booth down. We strongly encourage you to bring your own dolly to help speed up the load-out process. ***Please do not block access to any doors with your vehicle.***

Children under the age of 15 are not permitted in the exhibit hall during load-out for liability and safety reasons. For exhibitors shipping out, please pack your skids or crates and leave them in your booth area with your paperwork. Please ensure your shipper is aware that freight **must be picked up Sunday night**. If your freight cannot be picked up Sunday night, please inform show management.

Applications for other Signatures Shows

If you are interested in participating in any of our Spring 2025 shows, the application is now available at www.signatures.ca.

Thank you for joining us and have a great show!



Bienvenue au Marché fait-main Signatures 2024! Voici quelques détails sur le salon qui vous seront utiles durant les prochains jours.

Montage

Aujourd'hui de 8 h à 20 h – Demain de 8 h à 9 h 30. Tous les kiosques doivent être prêts pour l'ouverture à 10 h. **Nous ne permettrons pas l'emménagement le jeudi matin.**

Heures du salon

Jeudi et vendredi de 10 h à 21 h, samedi de 10 h à 18 h et dimanche de 10 h à 17 h

Le public vous attend alors ne soyez pas en retard et portez votre laissez-passer!

Accès à l'édifice pour les exposants

L'édifice sera ouvert le jeudi à compter de 8 h et le vendredi, samedi et dimanche à 9 h. Vous pouvez entrer par l'entrée principale ou l'entrée à l'arrière. Seulement le matin avant l'ouverture, l'entrée arrière peut être utilisée si vous avez besoin de réapprovisionner vos kiosques.

Admission

Admission générale est 8,00 \$, admission des seniors est 6,00 \$ et les enfants de 17 ans ou moins entrée gratuite. Le jeudi et vendredi seulement après 17 h, nous offrons 50% de rabais sur l'admission. **La réadmission gratuite est disponible au comptoir de réadmission.**

Entrée du salon

Il y a seulement une entrée au salon, près du comptoir d'admission.

Espace désigné pour fumeurs

Il y a un espace désigné pour fumeurs à l'avant du pavillon Aberdeen près de l'entrée du salon. Nous vous demandons de ne pas fumer à l'arrière du pavillon.

Laissez-passer et ramassage des billets

Si vous désirez laisser des laissez-passer ou des billets d'admission pour vos employés ou vos invités, placez-les dans une enveloppe, inscrivez-y le nom du destinataire et laissez-la au comptoir d'admission avant l'ouverture du salon.

Tirages certificats-cadeaux !!!

Tout au long des 4 jours du salon, nous ferons quotidiennement de nombreux tirages de certificats-cadeaux pour que les clients magasinent au salon! **Vous devez les accepter en espèces pour les achats à vos kiosques.** Les certificats-cadeaux n'ont pas de valeur monétaire que pour les exposants. Le client ne reçoit aucune monnaie.

Exemple: le client achète un article de 20 \$ et présente un certificats-cadeau de 25 \$ pour payer, vous ne lui rendez pas 5 \$. Nous voulons que le client gagnant dépense tout l'argent au salon, avec vous. C'est une opportunité pour vous de vendre, de sorte que le client utilise tous les dollars du certificats-cadeau en achetant plus et en payant la différence avec la devise ou autre forme de paiement réelle.



Les exposant qui acceptant les certificats-cadeaux doivent les échanger pour de l'argent réel au comptoir d'admission avant 16 h 30 le dimanche 20 octobre. Nous avons une copie du certificat-cadeau si vous souhaitez le voir lors de l'inscription.

Café

Il y a un petit café exploité par Boccato Gelato & Crepe à l'arrière du salon. Il y a aussi plusieurs restos sur le site du parc Lansdowne.

Directives pour le démontage et déménagement du salon – TRÈS IMPORTANT

Les entrées au côtés nord, sud et est seulement seront utilisées pour le déménagement. Ne stationnez pas vos véhicules aux entrées lorsque vous démontez vos kiosques. Laissez ces espaces disponibles pour les artisans prêts à partir.

Le démontage et le déménagement débuteront **après** la fermeture du salon à 17 h le dimanche 20 octobre. Il n'est pas permis de retirer aucune boîte, marchandise, etc. avant que le salon soit fermé au public et que le tapis ait été retiré des allées. Nous vous demandons de suivre les directives suivantes :

- Démontez au complet votre kiosque et préparez vos biens pour le transport. Laissez vos biens dans votre espace.
- Présentez-vous au comptoir d'admission pour recevoir votre billet déménagement **MOVE-OUT**. Ce billet vous permettra accès au parc Lansdowne. Les véhicules sans billet ne seront pas permis sur le site.
- Allez chercher votre véhicule.
- Une fois arrivé à l'entrée, vous pouvez prendre un chariot.
- Chargez vos biens dans votre véhicule aussi vite que possible.
- Retirez votre véhicule de l'entrée.

Un nombre limité de chariots seront disponibles à chaque entrée. Vous pouvez vous en servir pour transporter vos biens mais vous ne devez pas en prendre un pour démonter votre kiosque. Nous vous encourageons d'apporter votre propre chariot afin d'accélérer le processus. **SVP ne bloquez pas les entrées avec vos véhicules.**

Les enfants de moins de 15 ans ne sont pas permis d'être dans l'édifice lors du démontage pour des raisons de sécurité et de responsabilité civile. Si vous envoyez vos biens par transporteur commercial, préparez votre envoi dans votre espace et laissez les documents pour le transporteur avec votre envoi. Assurez-vous d'informer votre transporteur que vos biens **doivent être ramassés dimanche après 17 h**. La direction du salon doit être informée si votre envoi ne sera pas ramassé dimanche soir.

Inscription pour d'autres salons Signatures

Si vous êtes intéressés à participer à nos salons de printemps 2025, les demandes sont maintenant disponibles au www.signatures.ca.

Merci d'être avec nous et bon salon!